
   24.2.25 –פרוטוקול ישיבת ועדת ביטחון 

 גבעת עדה  –חדר הישיבות, מועצה מקומית בנימינה  :מיקום ��

 18:00 :שעה ��

 :משתתפים ��

 יו"ר הוועדה  –ענת חולי  •

 קב"ט המועצה  – אלון אגם •

 מנהל ביטחון קהילתי -שלומי שגב •

 נציגת המועצה בחירום  –רוית סימון   •

 ציבור נציג  –שניר שושני  •

 נציגת ציבור  -ה בק ואד •

 נציג ציבור  -דן וינקלר  •

 נציג ציבור  -ברטין לייבו  •

 נציג ציבור  -עופר לאוור  •

 נציג ציבור  -עופר ארבל  •

 נציג ציבור  -אלי פרוינד  •

 נציג ציבור  -ארז ירדן  •

 

 פתיחת הישיבה 

 :ענת חולי –דברי פתיחה  ��

 .בברכה לחברי הועדה הישיבהענת חולי פתחה את 

 

 קב"ט המועצה  –הצגת תוכנית העבודה השנתית 

 :סקירה כללית�� .1

  השנתית   תוכנית העבודה , 2025-להציג תוכנית עבודה סדורה ל התבקש, קב"ט המועצה
 :להכלש  2024לשנת  שהוצגה היתה תוכנית העבודה

 מצלמותשיפור מרכיבי מיגון במוסדות חינוך , גידור , השלמת א. 
 שיפוץ מקלטים ורכש לשעת חירום  ב.
 בניית עץ מבנה חדש לתפיסת ההפעלה החירום , הגדלת צוות המתנדבים ותרגול . ג. 
 קיום הדרכות והכשרות לצוותי הביטחון ולתושבים  ד.

  שיפור המערך הטכנולוגי ברחבי המועצה ) מחסומים, מצלמות , מוקד ( , בהיקשים ה. 
 אורבאניים וחקלאיים בסיוע הרשות למניעת סמים ואלכוהול, משרד החקלאות.     

 

כאשר נאמר שההסתכלות היא מספטמבר עד  2025בסוף הסקירה הוצגו היעדים ל  -
 ספטמבר ואנחנו מצויים באמצע השנה, לא פורטו מועדי ביצוע ובקרה. 



 
 
 
 

 :דיון משתתפים ��

הביעו   .1 הועדה  תוכנית    תרעומתחברי  הקב"ט  הציג  מראש,  שהתבקש  שלמרות  כך,  על 

 . 2025שאיננה תוכנית עבודה מסודרת של המועצה לשנת 

על כך, כי למרות שהושקעה עבודה רבה בוועדה    רבה  תרעומתכן הביעו חברי הועדה   .2

להעביר  ועל אף שהתבקש הקב"ט  לטיפול,  ולקחים  עם מסקנות  דו"ח מסודר  ובכתיבת 

 .  הדבר בוצע לאסטטוס טיפול בכל אחד מסעיפי דו"ח זה, 

כי   .3 הדגישו  הועדה  חברי  דבריהם,  לאישור בסיום  הוועדה  המלצות  את  להביא  חייבים 

 המועצה והמועצה מחוייבת לפעול לשיפור תחושת הביטחון של התושבים. 

חברי הועדה ציינו כי לאור מקרים רבים לאחרונה של פגיעה בסדר הציבורי בשתי   .4

המושבות ובהתפרעות של בני מיעוטים והטרדות שונות, על המועצה לעסוק יומם וליל  

 תחושת הבטחון דה פקטו. בהגברת 

  

 

 עדכונים ודיון פתוח

 :עדכון תקציבי ��

 בדיקה ותיקון של חוקי העזר  לטובת  אושרו במסגרת תקציב המועצה₪  30,000  

 .העוסקים בביטחון  

 :פגישת עבודה עם מנכ"ל המועצה החדש  ��

 .התקיימה פגישה במהלך חודש ינואר עם מנכ"ל המועצה הנכנס 

מצגת שתוצג להנהלת   תתי הוועדות לחירום ושגרההוצגה לו מצגת הכוללת את המלצות  

 המועצה וההמלצות יועלו להצבעה.

 :שיטור עירוני ��

 עומדת   גבעת עדה –בנימינה אישר כי המועצה המקומית  המשרד לביטחון פנים  

 .שיטור עירוניבקריטריונים להקמת  

 ישנה משמעות רבה  .לביטחון פנים את שלבי היישום והתקצובנדרש לתאם עם המשרד  

 שכן ישנן רשויות רבות הממתינות ואי תקצוב מתאים ומהיר,   התוכנית של מהיר לקידום 

 יסיר את יכולתה של המועצה להתקדם בערוץ זה. 

 

 

 סיכום והחלטות להמשך 

 :קידום נושא השיטור העירוני ��

נושא תקצוב )מאצ'ינג( לעניין השיטור הקהילתי,  על המועצה לקדם במהרה את  •

 ולהצטרף ליוזמה זו בטרם תפוג ותועבר לרשות אחרת.

תוכנית להקמת  שיאפשרו את ה חקיקה של חוקי עזרבמקביל על המועצה לקדם  •

 .השיטור העירוני

 



 :המלצות תתי הוועדות יוצגו בפני הנהלת המועצה ��

 . להנהלת המועצה תוצג העבודה שנעשתה בוועדה  •

 זאת בתורה תצביע על אימוץ/דחייה של החלטות והמלצות הועדה.  •

ובקיום/אי קיום   ינתן דיווח לחברי הוועדה לתוצאות הדיון בהנהלת המועצהי •

 הסעיפים. 

 

 


